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Het is wel een poosje geleden dat u iets van ons vernomen hebt. Maar er is ook 

veel gebeurd achter de schermen. Ook  veel negatieve dingen die de 

berichtgeving in de weg heeft gestaan zoals ziekten en operaties van 

bestuursleden en niet te vergeten de corona epidemie. Die heeft ons het 

hardst getroffen doordat de Filipijnen,voor de mensen daar, geheel op slot zijn 

gegaan en dat heeft 2 jaar geduurd. Ondanks dat Corona nog steeds heerst in 

de Filippijnen zijn de scholen weer begonnen en blijkt dat de Higschool te 

weinig leslokalen heeft door de grote toeloop van leerlingen. We zijn blij met 

de komst van de Highschool naar Sambulawan omdat het nu voor meer 

leerlingen een bereikbaar onderwijsttype is. Eerder moesten ze hiervoor naar 

Matag-Ob. Die reistijd is nu voorbij en daarmee ook de reiskosten voor de 

ouders.  

Want de  bouw van nieuwe lokalen heeft nogal wat voeten in aarde. Er is een 

budget van de overheid, dat uiteraard niet toereikend is. Eén van de 

voorwaarden van de overheid voordat financieel meegewerkt gaat worden aan 

de bouw van meerdere lokalen is dat het eerste lokaal middels een 

scheidingswand kan worden gevormd tot twee lokalen. Pas als die 

scheidingswand gerealiseerd is, komt de overheid met geld voor de bouw van 

meerdere lokalen.  

Onze hulp is gevraagd om mee te werken aan het eerste lokaal en aan de 

scheidingswand (make-shift). Hiervoor doen we een beroep op onze 

sponsoren. Maar dat zal niet zomaar gaan want de berichtgeving over deze 

zaak laat nog wat te wensen over en moet er meer duidelijkheid komen 

We wachten nog op het overheidsbesluit voor de technische school om 

officieel te mogen starten in Sambulawan, ook hier heeft Corona flink roet in 

het eten gegooid. Maar we wachten (on)geduldig af. 

De ziekenhuizen hebben ook een gevoelige tik gehad en kampen met 

achterstanden in de aanschaf van materialen. Tijdens zijn bezoek aan de 

ziekenhuizen van Ormoc en Palompon heeft Bas een flink aandeel van de 

aanschaf van materialen kunnen verwezenlijken.  

Bij ons is het in het bestuur geen wijziging geweest. 

In de Filipijnen hebben we een nieuwe secretaris  en dat is Mevr  Grace Bonite 

daar onze oude secretaris Mr  Carlito aan het begin van de Corona epidemie 

overleden is. Tijdens het bezoek van Bas is hem duidelijk geworden dat de 
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Corona niet alleen negatief is geweest maar ook zeer positief, want de mensen 

hebben  zich ondanks de moeilijkheden van de corona maatregelen zich er zeer 

goed en zonder onze hulp door een geslagen en was er ook weinig  te merken 

van de ellende die ze meegemaakt hadden. Dit is zachtjes aan de reden dat wij 

ons terug gaan trekken van de dorpsgemeenschp zelf. Wel blijft bij de 

gezondszorg en de educatie onze bemoeienissen nog nodig.. 

We gaan na meer dan 25 jaar langzaam afbouwen en zijn nog aan het 

overleggen hoe we het land dat we in bezit hebben, veilig kunnen over kunnen 

dragen naar. 

Voor de secretaris van PAKAIN hebben we nog een laptop nodig. Heeft u een 

ongebruikt exemplaar staan of wil u er een sponsoren, dan horen we dat graag, 

Bij voorbaat dankdank alvast. 

 In 2023 zal Bas Doorduin in Maart weer gaan en Karen van der Wal en Bas 

Doorduin samen weer in juli van dat jaar. 

Aangezien we wel aan de afbouw bezig zijn, maar er nog hulp nodig is, hebben 

we nog wel uw steun en bijstand nodig om dit project netjes en goed af te 

kunnen ronden.  

U kunt onze gegevens vinden  op WWW.Sambulawan.nl 
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